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	( البيانات الشخصية :
	
	Personal information :

	الاسم :
	عادل نعمة عياش حسين اللهيبي
	
	Adil Nameh Ayyash Husain 
AL-Luhebi   
	Name:

	الجنسية :
	عراقي
	
	Iraqi
	Nationality:

	تاريخ الميلاد : 
	30-8-1978
	
	30-8-1978 
	Date of birth :

	مكان الميلاد :
	العراق - بغداد
	
	Baghdad- Iraq 
	Country of birth:

	الحالة الاجتماعية :
	متزوج- 5 اولاد
	
	Married – 5 children 
	Social status :

	السكن
	الانبار- العراق
	
	Anbar - Iraq
	address

	( المؤهلات العلمية :
	
	(Scientific qualifications : 

	
	· درجة البكالوريوس في علوم الفيزياء من كلية العلوم –قسم الفيزياء– جامعة الانبار عام 2000-2001 وبتسلسل الثاني على الدفعة.   

· درجة الماجستير في فيزياء المواد من كلية العلوم – قسم الفيزياء – الجامعة المستنصرية عام 2004. بعنوان ( دراسة الخواص الفيزيائية لطبقات الطلاء السيرمتية (ZrO2-Y2O3) المحضرة بتقنية الرش الحراري) 

· درجة الدكتوراه في الفيزياء الجزيئية والاطياف من كلية العلوم – قسم الفيزياء –الجامعة المستنصرية عام 2014 وهي اطروحة(دراسة طيفية للخطوط الممنوعة لبقايا المستعرات العظمى SNR) اصبحت كتاب مطبوع حاليا ومنشور اون لاين ضمن مؤسسات نشر المانية. 

	
	· Bachelor in science of physics  from collage of science – Dept. of physics –University of Anbar at 2000-2001 with 2nd order. 
master's degree in physics of materials  from collage of science – Dept. of physics – AL-Mustansiryia University at 2004. ( Study of the Physical Properties of Cermet Coating Layers (ZrO2-Y2O3) Prepared by Thermal Spraying
· doctorate degree in Spectra and Molecular physics from collage of science – Dept. of physics – AL-Mustansiryia University at 2014 (     Forbidden Lines, Spectroscopic Study for Supernova Remnants (SNR)) and this thesis was already printed book and published in Germany scholar’s press . 

	

	( الدورات التدريبية :
	
	(Training rounds : 
	

	
	1) دورة المهارات الأساسية للحاسب الآلي IC3 من جامعة الانبار – مركز الحاسبه الالكترونية. 
2) دورة طرائق التدريس الحديثة من جامعة الانبار – مركز طرائق التدريس عام 2009 وبترتيب الاول على الدورة. 

	
	· Basic skills in computer from University of Anbar – center of electronic computer.
· Basic skills in teaching methods, from University of Anbar – center of  in teaching methods in 2009 with 1st order. 
	

	( الحياة العملية
	
	(Practical life : 

	
	1) عملت في التدريس في جميع مراحل قسم الفيزياء في كلية العلوم جامعة الانبار مدة 12 سنة. 

2) عملت مشرفاً على بحوث تخرج طلبة المرحلة الرابعة لقسم الفيزياء
3) أعمل حاليا تدريسي في كلية العلوم قسم الفيزياء جامعة الانبار 
4) اجادة اللغتين العربية والانكليزية.

5) اجادة العمل على الكومبيوتر ومعالجة الصور ببرنامج الفوتوشوب.

	
	#I worked in all stages of collage of science – Dept. of physics –University of Anbar for 12 years.
#Worked as educational supervisor for papers of fourth stage in department of physics.
# presently, I work as  lecturer   in collage of science – Dept. of physics –University of Anbar.

# good in Arabic and English language. 
# good in computer and image processing by photoshop program.  

  
	

	( الجمعيات العلمية:
	
	(Scientific societies: 

	
	عضو البرلمان الدولي لعلماء التنمية البشرية  رقم العضوية 4140 

	
	Member IPSHD , membership No.4140
	

	( البحوث والدراسات والكتب المنشورة:
	
	( Published papers,  studies and books  :

	
	1- أعددت اكثر من 23  من البحوث والدراسات ونشرت في مجلات علمية عالمية ومحلية.       
2- تأليف كتابين في الفيزياء الجزيئية والاطياف ونشرت ضمن مؤسسة نشر المانية Scholar’s press 

	
	· I had prepared more of ( 23 ) papers and studies , and some papers published in scientific international and national journals :
·  Publishing two books in spectra and molecular physics in Scholar’s press.
 
	

	( وسائل الاتصال :
	
	(Means of communication : 

	 البريد الإلكتروني : adil_nameh78@yahoo.com     موبايل: 07903251427
موبايل:07824902984
رابط صفحةالفيس: https://www.facebook.com/adil.physics


	
	E-mail: adil_nameh78@yahoo.com 
Mobil: 07903251427
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